



教育局
Education Bureau



漁農自然護理署
Agriculture, Fisheries and
Conservation Department



香港
濕地公園
Hong Kong
Wetland Park

“濕地遊蹤” Wetland Footprints

教育局學習活動資源套
Learning Activity Resource Package,
Education Bureau

為提供合適的戶外環境與設施讓幼兒自由進行探索、遊戲和各種活動為本的體驗，教育局和漁農自然護理署協作，利用香港濕地公園的部份戶外設施，發揮資源中心用途，並配合課程發展議會的《幼稚園教育課程指引》(2017)中「大自然與生活」之學習目的，製作了一套供教師使用的學習活動資源套－《濕地遊蹤》。

有興趣在香港濕地公園使用此學習活動資源套的幼稚園須填妥本表格，以辦理門票預訂及資源套教具借用服務，每位參觀學生更可獲贈幼兒活動冊乙本！

有關《濕地遊蹤》的資料，請瀏覽香港濕地公園網站。

To provide appropriate outdoor environment and facilities for children to have exploration, play and various activity-based experiences, in collaboration with Agriculture, Fisheries and Conservation Department and capitalising on part of the outdoor facilities at Hong Kong Wetland Park (HKWP) to serve the functions of resource centres for kindergartens, Education Bureau has produced a Learning Activity Resource Package “Wetland Footprints” for teachers’ use. The package ties in with the learning objectives of “Nature and Living” in the Kindergarten Education Curriculum Guide (2017) compiled by the Curriculum Development Council.

Kindergartens interested in using this Learning Activity Resource Package at HKWP are required to fill in this registration form so as to enjoy services for ticket booking and package teaching aid lending. Each participating student will also get a Children Activity Booklet!

For details of the “Wetland Footprints”, please visit HKWP’s website.

訪客資訊 Information for visitors



開放時間 Opening hours

星期一、星期三至日、公眾假期 Mondays, Wednesdays to Sundays, Public Holidays	上午10時至下午5時 10:00am - 5:00pm
星期二 Tuesdays	休息 (公眾假期除外) Closed (except Public Holidays)



票務 Ticketing

標準票 Standard Ticket: HK\$30

優惠票 Concession Ticket: HK\$15

3歲至17歲小童、全日制學生、殘疾人士、殘疾人士的一名同行照料者及65歲或以上長者
Children aged 3 to 17, full-time students, people with disabilities (PWD), one accompanying carer of a PWD and senior citizens aged 65 or above

10人或以上團體可享團體票價優惠，詳情請瀏覽香港濕地公園網站。

Concessionary packages are offered for groups with 10 or more persons, please visit HKWP’s website.





教育局
Education Bureau



漁農自然護理署
Agriculture, Fisheries and
Conservation Department



香港
濕地公園
Hong Kong
Wetland Park

填寫登記表格須知 Guidelines to complete the Registration Form

- ◆ 請注意1月、3月、5月、10月及11月為較多學校到訪的月份，敬請儘早預約。
Please note that January, March, May, October and November are the peak seasons of school visits. You are advised to register as early as possible.
- ◆ 填寫此表格前，請詳閱資源套的《教師手冊》。請於參觀日期前最少兩星期填妥此表格，傳真(3152 2668)或電郵(education@wetlandpark.gov.hk)至香港濕地公園學校節目分組。本公園將於收到登記表格後7個工作天內以電郵方式確定有關登記。
Please read the "Teacher's Guide" of the Resource Package thoroughly before filling in this form. Please fill in this form and return to School Programme Unit, HKWP by fax (3152 2668) or email (education@wetlandpark.gov.hk) at least 2 weeks prior to the date of visit. The registrant will receive a confirmation via email within 7 working days upon registration.

預訂門票數量
Quantity of Admission Tickets

張優惠票(學生)
Concessionary tickets (Students)

+

張標準票(成人)
Standard tickets (Adults)

學校名稱 School Name _____ 級別 Class Level K1 / K2 / K3 參觀日期 Visit Date ____ / ____ / ____
(dd/mm/yyyy)

教師姓名 Teacher Name _____ 聯絡電話 Contact no. _____

電郵 Email _____ 傳真號碼 Fax no. _____

幼兒活動冊 (尺寸：A5) Children Activity Booklet (Size: A5)

所需數量* Required amount* _____ 本/Copies

中文版 Chinese version 英文版 English version

*每位學生可獲發一本 Each student can get one copy



資源套教具借用 (如需借用) Package Teaching Aid Lending Service (If applicable)

活動 Activity	可供借用教具及借用數量 Teaching aids provided & Quantities to be borrowed	借用時間 Borrowing time
<input type="checkbox"/> 活動(一) 誰住在這裏 Activity 1 Who Lives Here	① 放大鏡 Magnifying glasses _____ 塊/pcs (上限 Max.: 15塊/pcs)	(只限活動當日) (Only on the activity day)
<input type="checkbox"/> 活動(二) 水中朋友 Activity 2 Underwater Friends	① 放大鏡 Magnifying glasses _____ 塊/pcs (上限 Max.: 15塊/pcs) ② 潛望鏡 Underwater scopes _____ 支/pcs (上限 Max.: 5支/pcs)	領取 Collection 時間 _____ 上午/下午 A.M./P.M.
<input type="checkbox"/> 活動(四) 美麗大自然 Activity 4 Beautiful Nature	⑤ 多色鉛筆連A4畫板 A4-sized clipboards with a multi-coloured pencil attached _____ 套/sets (上限 Max.: 60套/sets)	歸還 Return 時間 _____ 上午/下午 A.M./P.M.

條款及細則 Terms & Conditions

1. 此登記表格僅適用於在香港濕地公園使用《濕地遊蹤》資源套的幼稚園，任何預約導賞及教育活動均不會享有此優惠。
2. 於活動當日登記人須攜同確認回函，入場後親身到達香港濕地公園訪客中心詢問處領取幼兒活動冊及/或已選定之教具。
3. 此登記並不包括場地借用，學校將與其他訪客共用場地。
4. 若登記人未能於登記表上所填寫的日期領取相關物資，即視為放棄領取。
5. 如有查詢，請致電3152 2666或透過電郵education@wetlandpark.gov.hk聯絡學校節目分組。
6. 香港濕地公園將保留一切有關之最終決定權利。

1. The registration form is applicable to kindergartens using the "Wetland Footprints" Resource Package at HKWP only. It is not applicable for the participants of pre-registered guided tours and educational activities.
2. The registrant is required to bring along the confirmation slip on the activity date, and collect the children activity handbooks and/or teaching aids at the Information Counter of HKWP in person.
3. The offer will not include venue booking. Schools have to share the venue with other visitors.
4. Registrants must redeem the materials on the date given on this form.
5. For enquiries, please contact School Programme Unit at 3152 2666 or email (education@wetlandpark.gov.hk).
6. In the event of disputes arising from the offer, the decision of HKWP shall be final.



學校印鑑
School Chop

教師簽署
Signature of Teacher _____

日期
Date _____

參考編號
Reference no. EDBWF _____